

各位老師好：收信平安！

非常感謝各位老師參與本學院於 10/6 舉辦「2018 第二屆歐亞語文國際學術研討會」的論文發表，本學院將要出版《歐亞語文研究叢書：歐亞視域下歐洲語文教育的創新與發展》以收錄發表文章，若老師們願意將所發表之論文投稿到本學院出版之專書中，敬請於 2019 年 1 月 31 日前將論文全文電子檔(格式說明敬請參閱附件)email 至 [wz\\_ceal@mail.wzu.edu.tw](mailto:wz_ceal@mail.wzu.edu.tw)，本學院待收到全文後，將會開始進行匿名外審作業，通過外審之文章將會收錄於《歐亞語文研究叢書：歐亞視域下歐洲語文教育的創新與發展》中，非常誠摯邀請老師參與。

若有任何問題，歡迎老師們隨時來信或來電洽詢。

文藻外語大學歐亞語文學院敬上

連絡人資訊：

張儷瓊秘書

(07)3426031-5002

[97128@mail.wzu.edu.tw](mailto:97128@mail.wzu.edu.tw) 、 [wz\\_ceal@mail.wzu.edu.tw](mailto:wz_ceal@mail.wzu.edu.tw)



Dear Professor,

Thanks again for your join in 2018 International Conference on European-Asian Languages on 6 October 2018(Saturday) in Wenzao Ursuline University of Languages.

We will compile the papers which were presented in the Conference and get them published.

If Professors wish to submit for publication, please email the standardized format for your full paper (Please see the attachment of the email) to [wz\\_ceal@mail.wzu.edu.tw](mailto:wz_ceal@mail.wzu.edu.tw) before January 31th, 2019.

If you have any problem, please contact us.

Yours sincerely,

College of European and Asian Languages, Wenzao Ursuline University of Languages

Joyce Chang, Secretary of College of European and Asian Languages, Wenzao Ursuline University of Languages

TEL: +886-7-342-6031 EXT : 5002

E-mail: [97128@mail.wzu.edu.tw](mailto:97128@mail.wzu.edu.tw) 、 [wz\\_ceal@mail.wzu.edu.tw](mailto:wz_ceal@mail.wzu.edu.tw)

